
Schriftelijke vragen aan het College van B&W van de Gemeente Rijswijk aan de 
hand van artikel 44 van het reglement van orde.

Verkeersveiligheid voorop: ‘Zweedse drempel’ voor Rijswijk.   

In het Algemeen Dagblad van 5 juni 2019 verscheen een artikel over een ‘put in 
plaats van verkeersdrempel’, de Actibump ontwikkeld in Zweden, en 
tegenwoordig wat beter bekend als “de Zweedse drempel”. De 
verkeershindernis betreft een stalen plaat die 6 centimeter in de grond 
wegzakt zodra een automobilist te hard komt aanrijden. Een bijbehorende 
radar die de snelheid meet, zorgt ervoor dat alleen hardrijders ermee 
geconfronteerd worden. Voertuigen zoals fietsen en dergelijke kunnen de 
drempel makkelijk vermijden, waardoor ook deze weggebruikers er geen last 
van hebben. Hulpdiensten kunnen daarnaast eventueel een aparte zender 
krijgen waardoor ook deze groep geen onnodig last meer heeft van drempels. 1

De fractie van de VVD Rijswijk ziet hierin een interessant en veelbelovend 
concept dat we graag in Rijswijk zouden willen proberen. Denk aan plekken als 
de Delftweg, de Haagweg, de Beatrixlaan en de Geestbrugweg, waar wij vaak 
klachten krijgen dat er te hard wordt gereden en er (bijna) ongelukken 
gebeuren. Maar ook in verschillende woonwijken zou dit een mogelijke 
toepassing kunnen zijn. De VVD Rijswijk wil een mooier, veiliger en fijner 
Rijswijk en heeft daarom de volgende vragen voor het College: 

1. Is het College het met de VVD Rijswijk eens dat de Zweedse drempel 
veelbelovend is? Zo nee, waarom niet? 

2. Kan de Zweedse drempel worden ingevoerd zonder landelijke 
regelgeving en/of bijbehorende waarschuwings- of verkeersborden?

1 https://www.ad.nl/auto/put-in-plaats-van-verkeersdrempel-verovert-europa-genadeloos-voor-
hardrijders~a05fcea7/?referrer=https://www.google.com/ 

https://www.ad.nl/auto/put-in-plaats-van-verkeersdrempel-verovert-europa-genadeloos-voor-hardrijders~a05fcea7/?referrer=https://www.google.com/
https://www.ad.nl/auto/put-in-plaats-van-verkeersdrempel-verovert-europa-genadeloos-voor-hardrijders~a05fcea7/?referrer=https://www.google.com/


3. Wat kost een Zweedse drempel naar schatting? Kan het College een 
berekening maken van wat er nodig is om dit eventueel in te voeren in 
Rijswijk?

4. Is het College bereid om innovatief aan de slag te gaan met de 
verkeersveiligheid en een proef te starten in Rijswijk of samen met 
omliggende gemeenten (Den Haag) die hetzelfde idee hebben? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, op welke termijn kunnen wij stappen verwachten?

5. Kan het College met een lijst komen van plekken waar de Zweedse 
drempel zou kunnen worden toegepast? Op welke termijn kunnen wij 
deze lijst verwachten?

Namens de fractie van de VVD Rijswijk,

Menno Ezinga 


